

Title (en)

DNA FRAGMENTS CARRYING PORTIONS OF GENETIC INFORMATION OF POLIOVIRUS, PARTICULARLY OF THE PV1 TYPE, AND METHOD FOR OBTAINING THEM.

Title (de)

DNS-FRAGMENTE, DIE TEILE DER GENETISCHEN INFORMATION DES POLIOVIRUS TRAGEN, INSBESONDERE VOM TYP PV1, UND VERFAHREN ZU DEREN GEWINNUNG.

Title (fr)

FRAGMENTS D'ADN PORTANT DES PARTIES DE L'INFORMATION GENETIQUE DES POLIOVIRUS, NOTAMMENT DU TYPE PV1, ET PROCEDE POUR LEUR OBTENTION.

Publication

EP 0079353 A1 19830525 (FR)

Application

EP 82901515 A 19820519

Priority

FR 8109968 A 19810519

Abstract (en)

[origin: EP0065924A1] Clonable fragment originating from the genome of a poliovirus. It is comprised of a segment hybridizable to a portion of the poliovirus of the PV-1 type, said segment coding for the capsid proteins and for possible proteases necessary for the splitting thereof, nevertheless essentially to the exclusion of a fragment hybridizable with the terminal portion of the poliovirus, comprising at least 1.7 to 1.8 kilobases from its terminal end (3') and coding for the proteins intervening in the replication of the poliovirus.

Abstract (fr)

Fragment clonable originaire du genome d'un poliovirus. Il est forme d'un segment hybridable a partie du poliovirus du type PV-1, ce segment codant pour les proteines de capsid et pour les eventuelles proteases necessaires au decoupage de celles-ci, cependant essentiellement a l'exclusion d'un fragment hybridable avec la partie terminale du poliovirus, comportant au moins 1,7 a 1,8 kilobases a partir de son extremite terminale (3') et codant pour les proteines intervenant dans la replication du poliovirus.

IPC 1-7

C12N 15/00; C07H 21/04; C12N 1/20; C12P 21/02

IPC 8 full level

C12N 15/00 (2006.01); **A61K 39/13** (2006.01); **C07K 14/105** (2006.01); **C12N 1/20** (2006.01); **C12N 15/09** (2006.01); **C12P 21/00** (2006.01); **C12Q 1/70** (2006.01); **A61K 39/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

C07K 14/005 (2013.01); **C12Q 1/701** (2013.01); **A61K 39/00** (2013.01); **C12N 2770/32622** (2013.01); **C12N 2770/32634** (2013.01); **Y02A 50/30** (2018.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0065924 A1 19821201; CA 1195938 A 19851029; EP 0079353 A1 19830525; FR 2506326 A1 19821126; FR 2506326 B1 19840330; JP S58500759 A 19830512; WO 8204067 A1 19821125

DOCDB simple family (application)

EP 82400941 A 19820519; CA 403182 A 19820518; EP 82901515 A 19820519; FR 8109968 A 19810519; FR 8200084 W 19820519; JP 50154982 A 19820519